
Protok6l Nr 68/16
posiedzen ia Zarzqdu Powiatu Mi nskiego

w dniu 7 listopada 20'16 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Pfochocki
czlonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki

Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

oraz Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wiqckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Agnieszka Chojecka-Zaperly - gl. ksiqgowa SPZOZ w Minsku Maz.

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dziatalnosci Starosty w okresie od poprzednieEo posiedzenia
4. Sprawy z zakresu stuzby zdrowia.
5 Podjqcie uchwaly w sprawie wniesienia Skargi do Wojew6dzkiego Sqdu

Administracyjnego w Warszawie na rozstrzygniqcie nadzorcze Wojewody
Mazowieckiego z dnia 1 9 pa2dziernika 2016 r znak LEX-|.41 31 .180.2016. MPZ

6. Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol
Zawodowych Nr 2 im. Powstancow Warszawy w Minsku lVazowieckim do realizacli
projektu ,,Staze zagraniczne dla uczniow i absolwentow szkol zawodowych oraz
mobilnoSc kadry ksztalcenia zawodowego" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza
Edukacja Rozwoj.

7. Sprawy o6wiatowe.
8. Przedstawienie informacji o przebiegu prac nad projektem uchwaly budzetowej

na 2017 rok.
9. Podjgcie uchwaly w sprawie przyjgcia Regulaminu Organrzacyjnego Domu Pomocy

Spotecznej Sw. Jozefa w Mieni.
'10. Podjqcie uchwaty w sprawie powotania Zespolu do Opracowania Programu Rozwoju

Powiatu Minskiego na lata 2017-2020
1 1 . Podjgcie uchwaly w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia drog na terenie Gminy

Mirisk Mazowiecki do kategorii drog gminnych.
12 Podjgcie uchwaly w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do kategorii drog

powiatowych drogi na terenie Powiatu Otwockiego.
13. Podjqcie uchwal w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorom powiatowych

jed nostek organizacyjnych.
14. Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na',2016 rok.
15. Sprawy ro2ne.
16. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 24 pa2dziernika 2016 r.

17 . Zamkniqcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczyriski przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przyjqty jednoglosnie (nieobecny p. t-. Bogucki)



Ad.3
Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawach:

- tnvajq prace nad projektem budzetu na 2017 r. (w wyznaczc,nym terminie naczelnicy
zloZyli opinie do zgloszonych wnioskow do budzetu). Odbyly siQ spotkania
z kierownikami wszystkich powiatowych jednostek organizacyjnych, PINB i KPPSP
oraz wojtami i burmistrzami,
- wplyngto rozstrzygniqcie nadzorcze wojewody mazowieckiego stwierdzajqce
niewazno6c uchwaly w sprawie powotania komisji konkursowej dla wylonienia
kandydata na stanowisko dyrektora Zespotu Szkot Agrolechnicznych w Minsku
Mazowieckim. Ponadto wojewoda zawiadomit o wszczgciu postgpowania w sprawie
stwierdzenia niewazno6ci uchwafy powofujqcej p. Malgorzatg Podstawkg na dyrektora
ZSA.
- z Ministerstwa Rozwoju i Finansow otrzymalismy decyzjq w sprawie zwrotu
nienaleznie pobranych kwot subwencji 2a2012 r. (pierwotna kwota ok. 505.000 zl), po
uwzglqdnieniu czg6ci naszych uwag do zwrotu jest kwota 415.029 zl. Zaproponowal,
zeby jeszcze dalej procedowac w tym zakresre.
- ukazala sig lista rankingowa publikowana przez wojewodg dotyczqca wnioskow
zloZonych w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej
na lata 2016-2019. Ze zlo2onych dwoch wnioskow jeden dolyczqcy dokonczenia
ul. Przemyslowej w Minsku Maz. znalazl siq na 3 miejscu, a drugi wniosek zostal
oorzucony.
- zarzqdzeniem Prezesa Rady Ministrow z dnia 3 listopada 2016 r. pzyznano nam
Srodki w kwocie 4.980.000 zl z ogolnel rezerwy budzetu panstwa na inwestycjg
w SPZOZ,
- otrzymaliSmy dokumenty dotyczEce ewentualnej wspolpracy przy realizacji inwestycji
dot. budowy tunelu w Sulejowku; nie moZna siq zgodzic z zasadami finansowania
tj po '113 warto6ci zadania, a ponadto nie mozna siq zgodzic, iabysmy byli zobowiqzani
do wykupu dzialek. Wplynglo kolejne pismo informujqce, ze PKP zadeklarowala udzial
50o/o, a pozostala kwota do sfinansowania przez samorzqdy.
- uczestniczylw Konwencie Powiatow w Sokolowie Podlaskinr (glownym tematem byly
kwestie zwiqzane z finansowaniem sluzby zdrowia i kategoryzacjq szpitali),
- 28 pa2dziernika br. podpisany zostat list intencyjny o wspolpracy pomigdzy Spotkq
Harper Higienics S.A, powiatem minskim i ZSZ Nr 2 w Minsku Maz.
- odbyto siq szkolenie z zakresu zarzqdzania kryzysowego (dwie formacje powotane
na poziomie powiatu: powiatowych osrodkow danych i alarmowania i osrodkow analiz
laboratoryjnych),
- uczestniczyl w jubileuszu 25-lecia Minskiej Orkiestry Dgtej.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki powiedzial, 2e podziqkowania za pomoc
w pozyskaniu kwoty 4.980.000 zN nale2q sig senator M. Koc, ministrowi
H. Kowalczykowi, poslowi D. Milewskiemu iwicewojewodzie S. Dqbrowskiemu.

Ad.4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq o przedstawienie informacji

o aktualnym stanie prac na realizowanej inwestycji w SPZOZ i informacji
o dostosowaniu dokumentow w celu wykorzystania kwoty 4.980,000 zt.
Starosta zwrocil sig z pytaniem, czy rozliczenie dotacji jest scisle zwiqzane z petnym
zrealizowaniem umowy, czy wystarczy,2e znajdziemy roboty ifaktury na kwotg
4,980.000 zl niezale2nie czv zostanie zrealizowana umowa.



Z-ca dyr. SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedziat, ze musi byc zrealizowany obiekt
i przekazany do uzytkowania, czyli musi byc zrealizowana umowa z wykonawcA.
Rozliczenie tej dotacji bgdzie z tego kontraktu, ale zakres robot mole byc rozliczony
ten, ktory byt przedstawiony we wniosku (roboty dodatkowe rrie mogE byc rozliczone).
Trzeba tq dotacjq wykorzystac i zakohczyc ten obiekt do 1 5 grudnia br.
Poinformowa+, Ze w piqtek na budowie byto 80 pracownikow i tempo prac jest duze
iwskazuje, ze wykonawca zrealizuje obiekt. Dodal, ze sq zagroAenia po naszej stronie
tj. 12 listopada bqdq wylqczane obiekty, a nastgpnie przelqczane na nowq rozdzielnig.
Dodal, 2e przygotowywane jest wszystko, zeby na 15 grudrria br. byty juz wszystkie
dokumenty odbiorowe. Ponadto przygotowywane sq dokurnenty do rozliczenia tej
dotacji, bgdzie korekta o6wiadczenia o wktadzie wlasnym.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e z ostatniq fakturq za wrzesien, zafakturowane jest
lqcznie 4 mln zl, ale rzeczowo jest duzo lepiej, bo wykonane sq sale operacyjne,
gotowy jest olT, konczone sq lazienki (pozostal bialy montaz), na dwoch
kondygnacjach zamontowane sE lampy, do wykonania pozostaly instalacje
odgromowe na dachu (roboty dodatkowe). Najwigcej do wykonania pozostalo prac na
parterze, geodeci skonczyli prace inwentaryzacy1ne .

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki potwierdzil, 2e dulo pracownikow jest na
budowie, widac postqp prac, ale potrzeba )eszcze trochg czasu, 2eby zakonczyc tq
inwestycjq
Starosta - Antoni Janf arczynski powiedzial,2e do ostatniego naszego spotkania nie
bylo wniosku wykonawcy o zmianq terminu realizail zadania.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila siq z pytaniem, czy dyrekcja moze
zadeklarowac, 2e 15 grudnia br. inwestycja bqdzie zakonczona oraz czy jest
przygotowany aktualny harmonogram. Dodala, 2e 80% dotacji i ta warto6c, ktora moze
byc zafakturowana to kwota 6.225.000 zl, musimy wykazac wydatki, Zeby rozliczyctq
dotacjq. Do 20 grudnia br tj do sesji Rady Powiatu musimy wiedziec, jaka bgdzie
sytuacja z wykonaniem inwestycji.

P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze ostatnia faktura za wrzesien jest na kwotq
1,3 mln zl, ale zostafa zwrocona wykonawcy. Dodal, ze harmonogram po korekcie i po
podpisaniu przez dyrektora zostanie przestany wykonawcy.
Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski zapewnil, 2e bqdzie robil wszystko, zeby
osiqgnqc ten cel i zrealizowac to zadanie.

Starosta - Antoni Jan farczyhski zaproponowal, abr/ w dniu 9 listopada br.
zorganizowac spotkanie z wykonawcE.

Ad. 5
Naczelnik Emilia Piotrkowicz przedstawila projekt uchwaly w sprawie

wniesienia Skargi do Wojewodzkiego Sqdu Administracyjnego w Warszawie na
rozstrzygnigcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego z dnia 19 pa2dziernika 2016 r.
znak LEX-I .4131.180.2016.MP2 Wyjasnila, ze dotyczy to rozstrzygnigcia
nadzorczego stwierdzajEcego niewazno6c uchwaly w sprawie powolania komisji
konkursowej dla wytonienia kandydata na stanowisko dyrektora ZSA w Minsku Maz.
Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
opowiedzial siq jednogtosnie,

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 415/16 w sprawie wniesienia Skargi do
Wojewodzkiego Sqdu Administracyjnego w Warszawie na rozstrzygnigcie
nadzorcze Wojewody Mazowieckiego z dnia 19 pa2dziernika 2016 r. znak LEX-
1.4131.180.2016.MP2.



Ad. 6
Naczelnik Wydziatu OSwiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala,2e na

ostatniej sesji Rada Powiatu wyrazila zgodq na realizailq projektu ,,StaZe zagraniczne
dla uczniow ZSZ Nr 2 w Minsku Maz." i dyrektor ZSZ Nr 2 zwrocil siq o udzielenie
pelnomocnictwa do podejmowania wszelkich czynnosci zwiqzanych z tym projektem,
w tym podpisaniem umowy. Nastqpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkof Zawodowych Nr 2 im. Powstafcow
Warszawy w Minsku Mazowieckim do realizaqi projektu ,,StaZe zagraniczne dla
uczniow i absolwentow szkol zawodowych oraz mobilrroSc kadry ksztalcenia
zawodowego" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj.
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwafy Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jed noglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 416116 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi ZespoNu Szkol Zawodowych Nr 2 im. Powstancow
Warszawy w Minsku Mazowieckim do realizacji projektu ,,Sta2e zagraniczne dla
uczniow i absolwentow szk6N zawodowych oraz mobilrro6c kadry ksztalcenia
zawodowego" w ramach Programu operacyjnego wiedza Edukacja Rozwoj.

Ad, 7
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji powiedziala, 2e p D. Miraszewska

w dniu 3 listopada br. zlo2yla do Zarzqdu Powiatu pismo, w ktorym zwraca sig
o udzielenie informaqi, czy po ustaniu jej niezdolno6ci do pracy z powodu choroby ma
podjqc sig wykonywania pracy w ZSA na stanowisku dyrektora szkoly (przywolujqc
rozstrzyg n iqcie n adz ercze wojewod y m azowieckieg o).
p. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e udzielona zostanie odpowiedz p. Miraszewskiej
po 18 listopada br., bo na ten dzien ustalona jest sprawa w sqdzie pracy.

Wicestarosta - Krzyszlof Pfochocki powiedzial,2e 18 listopada jedzie do sqdu
pracy i bqdzie prosil o pomoc, ktoregos z radcow prawnych Sitarostwa. Dodal, ze jesli
stan zdrowia p. Miraszewskiej pozwala na powrot do pra,:y to moze wrocic jako
nauczyciel, bo nadal jest pracownikiem Zespolu Szkot Agrotechnicznych, ale nie jest
dyrektorem.
Kolejno p Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e dynektor Zespolu Szkol
im. M, Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz, nie zdq2yla zloZyc stosownego wniosku
przed sesjq, a chciataby,Zeby szkota w partnerstwie z ,,Maximq" realizowata projekt
,,Staze i praktyki poczqtkiem kariery zawodowej". Dodala, 2e projekt jest 2-letni
(od '1 .09.2017 r.), wartosc 1,7 mln zl, a wklad wlasny jest niefinansowy w postaci
wynajmu sal. W wyniku tego projektu uczniowie skorzystaliby z zajqc dodatkowych,
z udzialu w roznych stazach i praktykach oraz wyposazona zostalaby pracownia dla
szkolnictwa zawodowego. Dodala, 2e 1e2eli Zarzqd wyraztlby zgodq, zeby szkola
przystqpita w tym partnerstwie i ten projekt bylby zlo2ony i pomy5lnie przeszedl
procedury, wowczas na sesjq grudniowq przygotowana zostertaby stosowna uchwata.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki powiedzial, 2e nalezaloby dac szkole
szansq na zlo2enie wniosku.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq.
Kolejno p. Emilia Piotrkowicz powiedziala, ze zgodnie z regulaminem przyznawania
nagrod Powiatu Minskiego Laura, w tym roku przypada XV edycja. Wnioski mozna
skladac do 31 grudnia 2016 r.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie postanowil ogtosic XV edycjg Nagrod Powiatu
Minskiego ,,Laura"



Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji powiedziata, 2e Minister Rozwoju
i Finansow decylq z 31 pa2dziernika 2016 r. zobowiqzal powiat minski do zwrotu
nienaleznie uzyskanej kwoty czqSci oswiatowej subwencji ogolnej na rok 2012
w wysokosci 415.029 zl. Dodala, ze do 14 listopada br. mozemy zlo2yc wniosek do
Ministerstwa Rozwoju i Finansow o ponowne rozpalrzenie sprawy.
Starosta zaproponowal, aby procedowac jak w poprzednich przypadkach i zlo2yc
wniosek o ponowne rozpatrzenie.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie przychylit siq do powyzs;zej propozycji.
Kolejno p. Emilia Piotrkowicz powrocila do wniosku dyrektora Zespolu Szkol Nr 1

w Minsku Maz. dotyczEcy wyrazenia zgody na zatrudnienie nauczycieli z Kodeksu
pracy do nauki zawodu chlodnictwo i klimatyzacja. Powiedziala, 2e kwestie te
uregulowane sq w art. 7 ustawy o systemie o6wiaty, ktory daje dyrektorowi mozliwoSc
w uzasadnionych przypadkach, gdy osoba nie ma petnych kwialifikacji (merytorycznych
i pedagogicznych), a w tym przypadku sq to na ogol magistrowie i inzynierowie, ktorzy
sq fachowcami w danej dziedzinie, ale nie posiadajq przygotowania pedagogicznego
i wowczas, 2eby dyrektor mogl zgodnie z prawem przygotowac organizacjg szkoly
musi byc zgoda na zatrudnienie takiej osoby z Kodeksu pracy za zgodqZarzqdu.
Nauczyciela zatrudnionego z Karly nauczyciela rowniez na podstawie art. 42
obowiqzuje 40 godzinny tydzien pracy, oczywi6cie zatrudnircny w petnym wymiarze
czasu pracy. Bezpo6rednio praca zuczniem to na ogot 1B godzin.
Starosta - Antoni Janf arczynski zwrocil siq z pytaniem, czy taka mozliwosc prawna
istnieje i czy z niej korzystalismy.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e istnieje taka mozliwosc i z niej korzystano.
Wyjasnila, ze dyrektor ZS Nr 1 zaproponowala wariant, 2e bylby to jeden nauczyciel
zatrudniony z Kodeksu pracy w wymiarze 14118 ijeden nauczyciel zKarty nauczyciela
w pelnym wymiarze czasu pracy (nauczyciel mianowany), ale mozemy dac stawkg nie
wyZszq ni2 dla nauczyciela dyplomowanego i tutaj ta osoba podejmie pracg przy
wy2szym wynagrodzeniu i dyrektor zwrocila siq o dodatell jak dla kierownika ds.
ksztalcenia praktycznego (zgodnie z tabelq od 500 zl do 900 zl) Dyrektor
zaproponowata dodatek w wysoko6ci 900 zl. Dodala, ze jest to nasza najwigksza
szkola i jest najwiqcej zawodow, a nie ma takiego stanowir;ka. Ponadto dyrektor w
ramach budzetu tegorocznego jest w stanie optacic ten dodatek.
Zarzqd Powiatu jednogtosnie wyrazit zgodg.

Wicestarosta zaproponowal, zeby w nieodleglej perspektywie dokonac pewnej
modyfikacji dodatkow, kt6re mozemy przyznawac nauczycielrcm.

Ad. 8

Starosta - Antoni Jan f arczynski powiedzial, ze sesja planowana jest na
20 grudnia br. ina niej bgdzie przyjmowany projekt budzetu na2017 r.

Nastgpnie poinformowal o niektorych kwestiach przyjgtych do projektu budzetu:
- kredyt w wysokosci 7 mln zl, zktorego wziqta zostala juz kwrrta 4 mln zt (gdyby udalo
sig wykorzystac otrzymanq dotacjg w kwocie 4.980.000 zl, wowczas nie bralibysmy
ostatniej raty kredytu),
- najwiqkszym wyzwaniem jest inwestycja w szpitalu, wpiserna zostala symboliczna
kwota i bqdziemy wystgpowali o srodki z rezerwy ogolnej budzetu panstwa,
- nie wszystkie wnioski, jakie zostaly zlo2one sq w projekcie uwzglgdnione,
- zaplanowana zostata symboliczna kwota na tunel w Sulejowku,
- wpisana zostala kwota na SKM,
- 500.000 zl na wykonanie elewacji w DPS sw. Jozefa w Mieni,
- zadanie w zakresie kolejnego etapu przebudowy ul. Przemystowej w Minsku Maz.



- zadanie mostowe na ul, Budowlanej w Minsku Maz.
- przebudowa ul. Asfaltowej w Sulejowku.

Skarbnik Powiatu Teresa Bqk powiedziata, 2e zaplanowane dochody
stanowiq kwotq prawie 130.000.000 zl (gtownie udziaN w podatku, subwencja
oswiatowa wylsza od biezqcego roku o ok. 2 mln z+), wydatki w kwocie
134 000.000 zl, a wynik finansowy ujemny w kwocie 4 300.0C10 zl. W przyszlorocznym
budzecie do sptaty sq kredyty i pozyczki w lqcznej wysoko6ci 5161.000 zl. Na
inwestycje przeznaczona jest kwota 18.300.000 zl (ze Srodkow powiatu planowane
jest nieco ponad 16 mln zl, a2.200.000 zt stanowi pomoc finirnsowa od gmin).
- kredyt prawie 9,5 mln zl,
- 2,3 mln zl na remont przychodni przy ul. Ko6ciuszki,
- 300.000 zl na remont oddziatu wewngtrznego szpitala,
- 1,3 mln zl na zakup sprzgtu medycznego dla SPZOZ.

Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek zwrocil siq o wpisanie do zalqcznika
zzadaniami inwestycyjnymi ul. 3 Maja w Halinowie.
Starosta powiedzial, 2e nie ma dokumentacji i nie wiadomo jakq kwotq wpisac.

Cztonek Zarzqdu t-ukasz Bogucki zaproponowat wpisanie np. kwoty
100.000 zt
Skarbnik Powiatu powredziala, 2e lrzeba okreSlic nazwg tego zadania,

Ad. I
Wicestarosta Krzyszlof Ptochocki powiedzial, 2e po wielotygodniowych

pracach nad Regulaminem Organizacyjnym Domu Pomocy Spolecznej 5w. Jozefa
w Mieni mozna przyjqc ten material. Nastqpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie
przylqcia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Spolecznej 5w. Jozefa w Mieni.
Przeprowadzono gfosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 417116 w sprawie przyjgcia Regulaminu
Organizacyjnego Domu Pomocy Spolecznej 5w. Jozefa w Mieni.

Ad.10
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil projekt uchwaty w sprawie

powolania Zespolu do Opracowania Programu Rozwoju Powiatu Minskiego na lata
2017-2020.
Do skladu Zespotu zaproponowal osobq dyrektora SPZOZ p. Artura Wigckowskiego.
Zarzqd Powiatu przychylit sig do powyzszej propozycji.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalq Nr 418/16 w sprawier powoNania Zespolu do
opracowania Programu Rozwoju Powiatu Minskiego na lata2017-2020.

Ad.11
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e wplyrrql wniosek Wojta Gminy

Minsk Mazowiecki o zaopiniowanie propozycji zaliczenia 1i) drog w m. Stojadta do
kategorii drog gminnych. Dodal, 2e dyrektor zDP w Minsku Maz, pozytywnie
zaopi n iowat powyzszy wn iosek.
Nastgpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania propozyili zaliczenia
drog na terenie Gminy Minsk Mazowieckido kategoriidrog gminnych; przeprowadzono
gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial sig
jednogloSnie.



Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 419116 w sprawie zaopiniowania
propozycji zaliczenia d169 na terenie Gminy Mirisk Mazowiecki do kategorii drog
gminnych.

Ad. 12
Starosta - Antoni Jan farczynski powiedzial, ze wplynqto pismo Starosty

Otwocktego o wyralenie opinii w zakresie propozyqi zaliczenia do kategorii drog
powiatowych drogi wewnqtrznej w Jozefowte.
Dodal, ze dyrektor ZDP w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Nastqpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania propozyqi zaliczenia do
kategorii drog powiatowych drogi na terenie Powiatu Otwockiego. Przeprowadzono
glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat siq
jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 420116 w sprawie zaopiniowania
propozycji zaliczenia do kategorii drog powiatowych drogi na terenie Powiatu
Otwockiego.

Ad.13
Skarbnik Powiatu Teresa Bqk wyja5nial, 2e kierownicy powiatowych

jednostek posiadajq upowaznienia do skfadania oSwiadczen woli zwiqzanej
zprowadzeniem dzialalnosci. W zwiqzkuzrozliczeniem VAT-u od 1 stycznia2OlT r.,
bqdzie zmiana tego rodzalu, 2e wszystkie dokumenty bqdq wystawiane na powiat.
Stronq umow bqdzie powiat i dyrektorzy tych jednostek bqdq zaciqgac zobowiqzania
w imieniu powiatu.
Zarzqd Powiatu jednomyslnie podjqt nastgpujqce uchwaty:

Uchwala Nr 421116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Gimnazjum
i Liceum Og6lnoksztaNcqcego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mirisku
Mazowieckim.

Uchwala Nr 422116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Zespolu
Szk6N Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego w Minsku Mazowieckim.

Uchwala Nr 423116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Zespolu
Szkol Zawodowych Nr 2 im. Powstaficow Warszawy w Minsku Mazowieckim.

UchwaNa Nr 424116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi ZespoNu
Szk6t Ekonomicznych w Minsku Mazowieckim.

UchwaNa Nr 425116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Zespolu
SzkoN im. Marii Sklodowskiej - Curie w Minsku Mazowieckim.

Uchwala Nr 426116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Zespolu
Szkol Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim.

Uchwala Nr 427116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Centrum
Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Mazowieckim.

UchwaNa Nr 428116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi ZespoNu
Szkol Specjalnych im. Janiny Poraziriskiej w lgnacowie.



UchwaNa Nr 429116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Poradni
Psychologiczno-Pedagog icznej w M i nsku Mazowieckim.

Uchwata Nr 430/16 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Poradni
Psycholog iczno-Pedagog icznej w Su lej6wku.

UchwaNa Nr 431116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mirisku Mazowieckim.

UchwaNa Nr 432116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Domu
Pomocy Spolecznej 5w. J6zefa w Mieni,

Uchwala Nr 433/16 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Domu
Pomocy SpoNecznej ,,Jedlina" w Mieni.

Uchwala Nr 434/16 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Domu
Pomocy SpoNecznej w Kqtach.

Uchwala Nr 435/16 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Domu
Dziecka w Falbogach.

UchwaNa Nr 436/16 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi
Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Mazowieckim.

UchwaNa Nr 437116 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi
Powiatowego Urzgdu Pracy w Minsku Mazowieckim.

Uchwala Nr 438/16 w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu
D169 Powiatowych w Minsku Mazowieckim.

Ad. 14
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyja5nila, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budZetu panstwa, przeniesieniu wydatkow migdzy $$ w ramach tego samego dziaNu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezetwy budzetowej
i dotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Minsku Maz.
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztatcqcego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz.
- Domu Dziecka w Falbogach,
- Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Powiatowego Urzqdu Pracy w Mirisku Maz.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly cztonkowie
Zarzqdu glosowali nastgpujqco:
- Starosta - Antoni Jan Tarczyriski - za podjqciem uchwaly,



- Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 439/16 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad.15
Starosta - Antoni Jan Tarczynski odczylal pismo dyrektora DPS sw Jozefa

w Mieni o wyrazenie zgody na dysponowanie nieruchomoSciq stanowiqcq dzialkg
o nr ew. 101911 na cele budowlane w zwiqzku z monta2em klimatyzacji w kuchni
i oralni DPS.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie wyrazil zgodg na dysponowanie nieruchomoSciq
na cele budowlane.
Kolejno przedstawione zostalo dyrektora PCPR w zakresie przyznania nagrod
dyrektorom jednostek w zwiqzku ze zbli2ajqcych siq Swigtem Pracownika Socjalnego.
Dyrektor PCPR zaproponowal przyznanie nagrod w nastqpujqcej wysokosci:
- dyrektor DPS ,,Jedlina" 3.5O0 zl
- dyrektor DPS w Kqtach 3,500 zt
- dyrektor Domu Dziecka w Falbogach - 3.000 zt
Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik zwrocil siq o informacjq o ile razy wy2sze nagrody
otrzymajq dyrektorzy w porownaniu do pracownikow.
Starosta powiedzial,2epracownicy olrzymajqsrednio po 1000 zl,aw DPS 5w. Jozefa
w Mieni Srednio po 870 zl.
Skarbnik Powiatu powiedziala,2e nie mamy wiedzy, czy dyrektorzy majq srodki na ten
^al
Ustalono, 2e Zarzqd powroci do tematu na kolejnym posiedzeniu.

Starosta przedstawil wniosek pelnomocnika Wojta Gminy Jakubow o opinig
zgodnie z ustawq o szczegolnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji
w zakresie drog publicznych, w zakresie planowane j realizacji projektu: ,,Budowa drogi
gminnej wraz z przebudowq autostrady A2 oraz budowa 4azdow publicznych, rowu
odwadniajqcego, kanatu technologicznego i przebudowa sieci teletechnicznej
w m. Jakubow, powiat minski",
Dodal, ze dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowal
powyzszy wniosek.
Zarzqd Powiatu jednogfosnie pozytywnie zaopiniowal przedlct2one materialy.
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 14listopada2016 r. o godz. 9 00.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze strclna internetowa powiatu
powinna zostac uruchomiona za 2 tygodnie.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powrocila do tematu inwestycji w szpitalu,
powiedziala,2e mamy takq sytuaclq,2e umowa jest zawarta na dotacjg, od kazdej
zlo2onej faktury jest 3O-dniowy termin platno5ci. Powiedziala, ze nie jest to mozliwe
w tej sytuacji, zwrocila siq o zgodg na placenie w innych terminach (szybciej).

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodg.
Starosta poinformowat, 2e PEC zlozylo propozycjq, aby wykonac zmiang

sposobu zasilania Zespolu Szkot im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz. tak jak
zmienione zostalo w ZS Nr 1 w Minsku Maz. Dodal,2e szacowane naklady (65.000 zl)
zwroconq siq w ciqgu 2 lat.
Ponadto PEC zlo2y ofertg na zasilanie dla SPZOZ.



Ad. 16
Protokol posiedzenia w dniu 24 pa2dziernika br. zostal przyjgty.

Ad. 17
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

Cz{onkowie Zarzqdu. t-ukasz Bogu cki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


